
Schriftelijke vraag van een lid van de Raad, 31-1-2021.
(ex artikel 38 van het Reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de 
raad van de gemeente Boekel)

Onderwerp:

Vandalisme

Toelichting:

Geacht college van Burgemeester en Wethouders,

Zoals u weet is vandalisme heel lastig en vervelend thema. In deze tijd is dat nog een extra probleem. 
We willen er alles aan doen om dit zo weinig mogelijk te laten voorkomen. Op de website van de 
gemeente is al een mooi voorbeeld te zien over hoe een melding van iets vervelends in de openbare 
ruimte gedaan kan worden (en de ervaring is dat hier adequaat mee omgegaan wordt).

Vraag/vragen:
 
In de gemeente Boekel komt gelijk in andere gemeente vandalisme voor, zeker in de corona 
tijd is dat meer geworden.
Heeft het college een beeld hoe m.b.t. tot dit thema in de gemeente Boekel gesteld is, wat 
zijn de ervaringen, hoe wordt er opgetreden, wat zijn de effecten?
Krijgt dit thema voldoende aandacht op de basisscholen, de jeugd ouder dan 12 jaar en de 
inwoners in het Boekel Weekblad, op de website e.d. (of is extra aandacht wenselijk).

Met vriendelijk dank voor uw beantwoording.
Groet, 
D.O.P., Gerty Jansen, Matt Kanters en Joop van Lanen.

De D.O.P. wenst schriftelijke beantwoording.


